
MEMORANDUM 備忘 
 
 
TO: All Bowls Convenors  致： 各球會召集人 

FROM: Claudius Lam  自： 林志堅 

DATE: November 11, 2021  日期： 2021 年 11 月 11 日 

SUBJECT: Team Uniform  項目： 球隊制服 
 
 
The Association has approved the application from Hong Kong Football Club for 
the use the following uniform at HKLBA competitions and events.  By wearing 
this they needed to follow Byelaws 1.15, which stated that all members of the same 
team must wear matching uniform during a match.  Such matching uniform 
includes the top and the bottoms.  Non-compliance will be subject to penalties 
stated in 1.15.b. 
 
Please note that both short and long sleeve version is considered as the same 
uniform, same as trousers, short and skirt, as far as they are of the identical design. 

 
 

(Follow by Chinese version) 
 
本會已批准香港足球會在日後賽事及活動採用以上制服之申請。香港足球會

在採用此制服時必須遵守香港草地滾球總會附例 1.15 有關球員服飾之規定，

即所有球員在代表一個球會出賽時必須穿著相同的球會制服（包括上身及下

身制服）。未能符合規例將被視作違反附例 1.15.b 並將根據該附例的罰則處

理。 
 



請注意，同一設計的長袖球衣、短袖球衣、長褲、短褲及裙都被視作同一制

服。 
 
On behalf of 
The Hong Kong Lawn Bowls Association 

 
Claudius Lam  
Vice President – Technical 


	MEMORANDUM備忘

